
1/3

Všechny příspěvky autora Anna Štěpánková 10. 2. 2023

Obrovské zdražení služby, bez které se lidé neobejdou.
Ceny náhle prudce vyletěly, to už se vůbec nečekalo

aazdravi.cz/obrovske-zdrazeni-sluzby-bez-ktere-se-lide-neobejdou-ceny-nahle-prudce-vyletely-to-uz-se-vubec-
necekalo

Doby, kdy jsme si mohli dovolit všechny běžné věci relativně

jednoduše, podle všeho končí. Zdražování se začíná propisovat

doslova do všech oblastí ekonomické činnosti a i tam, kde se ceny

dlouhodobě držely stabilní, už letí vzhůru.

Přišla drsná rána

Pakliže si potrpíte na hezký účes nebo barvu vlasů, budete se muset

jinde zřejmě uskromnit. Jak se totiž ukazuje, kadeřnické služby

zdražují velmi vysokým tempem. Dělo se to už v minulém roce,

ovšem letos by měla přijít další vlna. Zajímavé je, že nejvíce si

připlatí muži, ale je to dost možná dáno tím, že ženy už tak platí za

tyto služby mnohonásobně více.
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V případě mužů došlo v loňském roce k navýšení cen kadeřnických

služeb o 17,2 %, jak uvádí data Českého statistického úřadu. V

průměru je dnes služba vyjde na 295 korun. Pokud se bavíme o

ženských účesech, tam došlo ke zdražení o 13 % na průměrnou

částku 593 korun. To ale mnohým připadá jako velmi nízké číslo.

Třeba v Praze totiž ženy za ostříhání a nabarvení vlasů platí běžně

tisíce korun.

Podle serveru TN.cz bude zdražování v kadeřnictvích pokračovat.

Nelze se mu totiž vyhnout. Kadeřnictvím rychle rostou veškeré

vstupy. Zdražuje vlasová kosmetika, energie, vodné a stočné i

samotná cena práce.
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Stát vůbec nepotěšil

Aby toho nebylo málo, do cen zasáhne také stát, který hledá cesty, jak

zalepit děravý rozpočet. Dosud přitom kadeřnictví a jejich zákazníci

těžili z toho, že tato služba byla zařazena do 10% kategorie DPH. Tato
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sazba by se měla zvýšit, přičemž je vážně ve hře přeřazení do

kategorie 21 %. To by znamenalo další prudké zdražení.

Pravdou je, že kadeřníci a kadeřnice mají poměrně slušný prostor ke

zvyšování svých cen. Lidé se totiž bez jejich služeb do značné míry

neobejdou. Ženy ani muži si krásný profesionální účes doma

nevytvoří. Jistě, to nejhorší je asi možné doma ostříhat a nějak

upravit, bude to ale vypadat úplně jinak, než na co jste zvyklí.
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Nenechte si ujít

 

 


